
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Przemys³awa B³aszczyka

na 38. posiedzeniu Senatu
w dniu 16 lipca 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
W dniu 28 maja 2009 r. odby³a siê publiczna dyskusja z mieszkañcami powiatu zduñskowolskiego,

na której projektanci drogi ekspresowej S-8, firma Mosty Katowice Sp. z o.o. wraz z przedstawicielami
GDDKiA Oddzia³ w £odzi przedstawili wariantowe rozwi¹zania przebiegu drogi przez teren ich powiatu.
Przestawiono trzy warianty: wariant po³udniowy (zielony), wariant pó³nocny (ró¿owy, granatowy) oraz
wariant poœredni (niebieski). Wiêkszoœæ mieszkañców jednoznacznie opowiedzia³a siê za budow¹ wa-
riantu po³udniowego przebiegaj¹cego w korytarzu drogowym zarezerwowanym ju¿ w latach siedemdzie-
si¹tych na przebieg pocz¹tkowo autostrady A-8, a nastêpnie drogi ekspresowej S-8. Za wariantem tym
opowiada siê równie¿ Stowarzyszenie Jednostek Samorz¹du Terytorialnego, w sk³ad którego wchodzi
a¿ dwadzieœcia piêæ samorz¹dów.

W zwi¹zku z licznymi zapytaniami, jakie docieraj¹ do filii mojego biura w Zduñskiej Woli, pragnê za-
pytaæ o nastêpuj¹ce sprawy.

1. Kiedy zapadnie decyzja o wyborze wariantu przebiegu drogi?
2. Kiedy planowane jest rozpoczêcie prac nad budow¹ tej drogi?
Odpowiedzi na powy¿sze pytania pozwol¹ mi poinformowaæ i wyjaœniæ przedstawione powy¿ej kwe-

stie mieszkañcom terenów, przez które ma przebiegaæ ta droga.

Z wyrazami szacunku
Przemys³aw B³aszczyk




